
Protokól z zebrania
wieiskiego łv Zabrzcgu z dnia 20.09.2015 roku

Zebnnie rozpocząl Sołtys P. Arrdrzej Puskarczyk pou'itał zaproszonych gości,
któryni byli: BumistrŻ Miasta Czechorvic- Dziedzic Pan Marian Błachut' Z-cy Burmis|rza
P. Parł,eł Mrorłjcc oraz P. N4acjej Kołoczek, Przewodniczący Rady Miejskiej
rł,Czechorł'icacb-Dziędzicach P' l)amian Zelazn1, Radni Cmin1 Czechorłice Dzjcdzjcc
oraz pŹedstawiciele organizacji działaiących na terenie Za
mieszkańców Zabrzega.
Sołtys przedstarvił porządek zebrania (porządek zebrania w załą
pod glosorłanie i zo.ta' przyjęty jednoglosnie
Pod głosowanie poddano:

1 . wybór sękrctarza P' Alicię Kuboszek'
2. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków (pełniącej

Sklutacyjnej) w składzie: P. Blonisław Tora, P.
Borkowski.

PŹedstawione propozycje zostały poddane pod głosowanie i przyjęte j ednogłośnle.
Komisja skutac}'jna stwierdziła udział 43 mieszkańcó\.v Zabrzega co potwierdziło
prawonrocnośó zebrania ( lista obecności w załączeniu)'
Zebrani mieszkańcy Zabrzega przyjęli jednogłośnie Protokół z Zebranja Wiejskiego z dnia
17 maja 2015 |', który został poddany pod głosowanie' po czym przekazany do Kornisji
Skr utacyj nej .

Sołtys przedstawił zcbranym sprau,oŻdanie z działalności za okres 18'05.2015 r'
do 20'09'2015 r' Sprawozdanie zostało plzyjęle .jednogłośnie. Sołtys podziękował zebranyn
mieszkańcom Zabrzega, organizacją dzialając-vm na terenie Zabrzega Za \ł'szelką pomoc
i wspólpracę w mlnionym początko\łJm ohesie dla nowo działającęgo sohysa.

solĘvs Zabrzega P. Andrzej PuŚkarczyk zarł'nioskował do Żebranych mieszkańcórv
ZabrŻega o Żmianę terminu zebrań sołeckich z niedzieli na inny dzień tygodnia.
P. Leon Hłlas stwieldził. Źe 5|016 u' poprzednim zebraniu Wiejskim w Zabrzegu rłniosek
został odrzucony to nie będzie demokatycznie aby zmiany dokonywać na kolcjn-vr'n

Zebraniu Wiejskim.
Przewodniczący Rady Nliejskiej P. Damian Żelaz'ny oraz Burmistrz Miasta P. Marian
Błachut rłystąpi]i z prośbą do mieszkańcólv Zabtzega o poz}'t}Ą,me ustosuŃowanię
się do proponowanej zmiany terminórv zebrali rł'iejskich w Zabrzegu.
Wniosek rł' sprawie zmiany tem1inu Żeblań sołcckich poddano pod głosowanie i wniosek
został przyjęty \ł'iększością głosów (Ża 39 mieszkanców).
P. Jacek Tomaszczyk - z\ł'rócił uwagę organizatorom zebmnia Wiejskiego *'Zabrzegl
na niekompetentne rniejsce zorganizou'ania zeblania czyli sala gimnastyczna w Zespo1e Szkół
w Zabrzegu, gdzie akustyka j es1 niewłaścilva do przeprowadzania takich spotkan'
P. Jerzy Kwaśniervski - \\)'jaśnił że przyczyną zorganizowania zebrania wiejskiego u'sali
gimnastycznęj \ł' Zespole Szkół rł' Zabrzegu, jest wynajęcie sali rv oSP w Zabrzegu
na imprezę okoliczoościorvą'
Pani Magdalena Smolarz i Pan Jacek Tomaszczyk mają równiez uwagi do formy
rozporł,szechniania inlotmacji o zebraniach, spotkaniach i lĄydarzeniach u' Zabrzegu'
Sołtys \\yjaśnił, Że informacja o zebraniu widniała na plakatach' oraz ogłoszona była przez
księży podczas niedzielnej mszy rv Zabrzcgu.
Pan Tomaszcz'vk poinformował o istnięniu pofialu informacyjnego '.Gazęta Zabtzęska"
na której proponuje zamięszcŻać wszelkie informacje dotyczące Zabrzega'
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Z-cn Burmistrza Pan Maciej Koloczek zadekiirrorvał rłypromorvanie witryn'v na stronach
Urzędu Miciskiego' 1eŹeli strona ta nie służy do celów Żarobkowych.

sołt}s przedstawil Projekt Uchrvał' nr 1z propoŻycją zadań do starostwa
Powiatowego w BielskLL-Białej na 2016 r'
Propozycja Uch\Ą'ały nr 1 została poddana pod dyskusję:

|'roiekt' Uchlval"r nr 1 w sprawie plopozycji zadań do Starostwa Po\łiato$'ego w Biclsku
Białej na 20l6r' została poddana pod g}osowanie' Uchrva]a została przyjęta jednogbśnie.

(Ucl'twała rr.riz z propozycią zadań \\'załączeniu)'

sołĘs przedstł}vił projekt UchłvaĘ nr 2 u,spnwie zadań do projektu budżetu Gniny
Czechorvice Dziedzice na 2016r.

Propozycja Uchrł,ały nr 2 Została poddana pod dyskusję:
P. Magdalena smohrz _ z\ł'raca się z 7ap)taniem do Sołtysa. kiedy zostanie \\Tkonana
lampa ośrvietleniorł'a przy u]icy Gazdy'
SołĘs Andrzej Puskarcry-k - poinfbrnorvał. Ze został uTkonany projekt rv 2015 r'
a instalacja nastąpi \Ą, 2016 I' i zadanie to jest \ł' planie budżetu na 2016 r.
P. Dorota SzcŻepanik _ zrłraca się o rł1''konanie nakładki asfa1torvej na ulicy Pirł,nej '
Soltys poinformolval' Źe u adanie zostało wprowadzone do budżetu Gminv na 20l6 r.
l'. Adam wrzoł _ z\\'raca się do rłładz z p}taniem kied)'zostanie wykonana nakładka
asfaltowa na LLlicy Letniej.
SoIt1s poinformował. ż'e zadanie związane z położenien nakładki asfaltorvej na ulicy Letniej
będzic rv.vkonane jeszcze rł'20] 5 l'
Z-ca Burmistrza Pał'el Mroł'iec _ poinIbnnorlał Żebla.nych, że rł'ko1ejnych etapach będą
wykonvwane \ł' całości nakładki asfaltowe ta ulicac1r przerł'idziane w planach budżetu
Gmin1.
P. wład_vslaw Wiśniervski - uwraca się do Burmis1rza rł'sprarvie realizacji chodnika przy
r icy Miliardowickiej.
Z-ca Burmistrza Maciej Kołoczek poinfonnował, że jest przewidywana dalsza rcalizacja
roŻpoczętcgo zadania w zakesie wykonania chodnika przy ulicy Miliardorł,ickiej '

Termin realizacji zadania jest uzależniony od wpł)_\\,Lr środkó\.v ze\\'nętrznych'
sołtys przedstau,ił zcbran'vm podział środków dokonany prŻez Radę Sołccka na zadania
rv 2016 r.

Projekt Uchwały nr 2 \.v sprawie zadań do plojektur buclzetu Gminy Czeclrowrce_
Dziedzioe na 2016 r' została poddana pod głosowanje; 'ł2 osoby głosowała za prz}.jęcicm
uchwai}' 1 osoba \'stlzymała się od głosu' (Uchrvała rr'raz z propozycją Zadań w Żałączeniu)'

sołĘvs przcdstawił Projekt UchrvaĘ nr 3 rv sprawi zadań do wieloletniego Planu
In\ł,estycyjnego GJniny Czcchorł,ice-Dziedzice na lata 2016-2018.

Propoz1'cja Uchrvał-v została poddana pod dyskusję.
P.Tomasz Londzin zrvrócił się z prośbą do władz Gnriny o realizację modernizacji
I tennomodernizacji budynku OSP \\,Zabrzegu.
Z-ca Burnistrza Maciej Koloczek - poinformował, ż'e rcalizacja modemizacji
j tennonodernizacji osP !v Zabrzcgu będzie lcalizowal]a.
P. Adam wrŻoł Z\\rócił się do rł'ładz Gnriny Częchorł'ice-Dziedzice o wJjasn]eLlic
dlaczego rrie będzie budou,y sa]i gimnastycznej przy Zespole Szkół rł,Zabrzegu'
Burmistrz Marian Blachut _ udzielił odporłiedzi. iż rozbudowa Zespohj szkół u,Zabrzegu,
termornoden'izacja budynłu oSP w Zabrzegu ozy remont kuchni \ł'plzedszko]u to duŹe
Zadania inwest}'c}ane realizorvane w Zabrzegu. Bru]l'listż \l}'jaśnił' że rvsz1'stkie zadania



są waŻne m.in' budou'a sali gimnastycz,ncj i nogą one być realizorł,ane rv kolcjnych latach.
oczekirvania mieszkańców są różne i duże, ale \Ą'szystko zależy od możliwości finanso\\Tch

/ c^in'1' Kierujeny się zasadą odporviedzialności Za środki publiczne i realizu.jemy za<lania
*, niarę posiadania Ęch środków.

Projekt Uch}va}y nr 3 w sprawie zadali do Więlolętnięgo P1anu lnu'estycyjnego Gmirr1''
Czechorvice-Dziedzice poddano pod głoso*'anie. lJchwała został prz}'jęta iednogłośnie.
(Uchwała \łTaz z propozycją zadan w załączeniLt).

sołtys przedstarł'ił Proj€kt Uchwały nr il rł, sprawie przedstawienia propozycji
\łykorzystania środków. które będą zapisane rv Uc1lł'ale Budżetowej Cminy Czeclrowice
Dziedzice do d1'spozycji sołect$'a Zabrzeg \ł' 2016 r.
| 'chrr a]r zostrlr podd.mx pod d\ <L u.ję:

sołtys Zabrzega Andrzej Puskarcryk przedstawił zebranym micszkańcon propozycję
podziału środków przyznanych przez Radę sołecką d]a poszczególnych Inst}tucji
i organizacji dzialającvch na telenie Zabrzega'

Projekt Ucbwały nr 4 rv sprawie przedstarł'ienia propozycji rł,ykorzystania śiodków'
które będą Zapisane w Uchrvale Budzetorvej Gminy Czechorł'ice Dziedzice do dyspozycji
Sołect\ła Zabrzeg w 2016 r' Zoslała poddana pod glosorvanie' Uchwała Żostała plz)'jęta
.iednogłośnie. (Uchwala rł'raz z propozycją zadań w załączeniu)'

sołtys przedstawił projekt Uchwały nr 5 u,splawie usta1enia zadań d1a
Soleckiej do realizacj i między Zebraniami Wieiskini.

Proiekt Uchwal!' m 5 został poddany pod głosorvanie' Uchwała
jednogłośnie.

Sołtysa i Rady

została przięta

P. Jerzy Krvaśniervski lvnioskuje aby zagospodarować działkę przed przedszkolem iteren
prz.znaczyć na miejsca postojowe. Jak ń\łTież wnioskuje o odwodnienię bocznej ulicy
Gazdy.
P. Dorota szczepanik - zrvraca się o prarvidłowe odwodnienie ulicy Piwnej, na któIą spł)'wa
*,oda z ulicy Miliardorvickicj.
Burmistrz Marian Błachut wl'jaśnił' żc prarvidłowc odlł'odnienie dróg jest bardzo
ważnym zakresem zadań dla Gmioy. tenrat ten będzie rozpatlzonv i w nriarę moŹli*'ości
PoPrawiorl sl,r n -,/ec/\.

Pan Polok pono\ł'nie z\.lTócił się do władz Gminy o zabezpieczenie wyjazdu dzieci
lł.racających ze szkoły z .,chodniczków'' na ul. Stadionową.
Z-ca Burmistrza Maciej Kołocz€k'
poinformolvał, ż'e z'abez'pieczenie *J'jazdu z tzw. .,chodniczek'' będzie rłykonane.
omówił rórł,nież dalszą realizację budoĘ, IiI etapu centrum Rekreac,vjno-Sportowego
na boisklL spońowym w Zabrzegu, gdzie Gmina będzie pozyski\ł'ać dalsze ślodki Żewnętżne
na ten cel.

Komisja przedsta\łi}a zgłoszone unioski na zebraniu rviejskim w Zabrzegu lv dniu
20 Wześnia 2015 r'

Pan Andrzej Puskarczyk złożył wniosek o zmianę teminu uebrania wiejskiego z niedzieli
na inny dzień tygodnia.
Wrio.ęk zo.llI prz)'ęt1 rł ięk'zoie:l glosórr'
Pan Andrzej Wrzol złoźy} rł'niosek o brrdowę chodnika na ulicy Stadionowej'



Radny P. Krzyszto{ Jarczok pqdziękorł'ał za przeprorł'adzenie ren]ontu kuclui
u, Przedszkolu w Zabżegu.

Bulmistrz Marian Blachut potrr.ierdził biczqcy kontakt i\ł'spólpracę z Radrryrri Zablzega
a Bumistrzem i Zastępcami podkreśIając, że rł. Zabrzegu są rea1izo\ł'ane po\ł'żnś in\!ęst) cje.
te niezbędne sq realizorł'ane a kolejne musŻą czekać' Burmistrz wsponniał o budowie
\ł, przyszłości ścieżki ro\\'ero$'ej w Zabrzegu'

Sołtys P. Andrzej Puskarcryk odcz}-tał zebran!'m pismo Rejonolł'cgo Związku Spółek
Wodnyclt lv Bielsku-Białej działającego w imieniu Zarządu Miejsko Gminnej Spólki Wodnej
lł' Czechowicach-Dziedzicach zgodnic z s 16 statutu pkt.3 zwraca się z plośbą
o pr'Zeprowadzenie rvyboru 6 .,Delegató\ł"' na Walne Zgron]adzenie Spółki Wodnej na
kadencję 2016_2021 r-

Zcbrani mieszkańcy Zabrzega wybrali dclegató\ł': Puskarczyk Andrzej, Wiśnie*'ski
Władyslaw, Wrzoł Jacek' Wrzoł ',\ndrŻej, Jonkisz Franciszek' l{ałas Leon'

Przcworlnitząc1 Rad} MiejsLiej P. Damian Źelazn1 poozieko*rl za z.lprrl.,clric
i'la udzial r:eszl-ńcn\ł l!brlega r' /ebraniL'

soltys podziękował gościom i zebranyn nrieszkaticonr Zabtzega za przybycie i zakończ'vł
zebranie.

Na tym ZŃońcŻono protokół'
./

Protokól sporz1dz1ła: A]icja Kybff ck
r, 
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